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VOEDSELONDERSTEUNING GENT VZW 

Vlaamse Kaai 10 – 11 

B – 9000 GENT 

 

 

 

Verslag van de  Raad van Bestuur van dinsdag 15 september 2020. 

Aanvang vergadering 19h30 – Locatie Balenmagazijn 

 

 

Aanwezig: 

• Koen Decoodt  

• Johan Witters  

• Pascal Eggermont  

• Yves Tytgat 

• Henri de Hemptinne 

• Guy Steyaert 

• Tom Wauters 

• Karleen De Rijcke 

• Christian De Groote 

• Capucine Verstraete 

• Steven Mestdagh 

 

Verontschuldigd: 

• Geert Deruyck  

• Vanessa Vanhalst  
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• Jacques Eichperger 

• Charlotte Coorevits 

• Bert Quintelier 

• Anne Hoorens 

• Olivier Mattheus 

• Jean-Pierre Kickx 

• Maarten Devreese 

• Philippe Ceulenaere (gast) 

 

 

De Voorzitter opent de vergadering .Hij verwelkomt Marc Rogiers als nieuw gezicht. Ander 
nieuw gezicht is Maarten Devreese, maar die is vanavond verontschuldigd. 

 
De vergadering wordt gehouden met aandacht voor en opvolging van de corona-
veiligheidsvoorschriften. 
Er zijn geen toe te voegen agendapunten. 
 
Marc Rogiers wordt aangeduid als verslaggever. 

- 1. Verslag vorige vergadering (16.06.2020) 

 Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

- 2. CORONA  

 

 

A. STAD GENT en CORONA 

o Heel veel financiële steun en organisatie in de stad vanuit schepen Coddens 

en schepen Astrid De Bruycker verantwoordelijk voor OCMW, Armoedebeleid 

en Welzijn. 

o Deelname VOG aan zoomvergadering Stad op 26.06 over het opstarten van 

een “”Traject Materiële Steun” – 2° zoomvergadering op 23.09.  

o Vrijwilligerspool van 2000 mensen Gent Helpt, een actief Solidariteitsfonds, 

o Een nieuwe coördinator Armoedebestrijding in het OCMW; Koen Geirnaert.  

Guy en Koen hebben een overleg gepland met hem om vzw VOG beter 

kenbaar te maken (zie verder). 

o Het opstarten van een belangrijk Innovatiefonds voor 600.000€ (Karleen – zie 

verder) 
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o Heel wat particuliere initiatieven en aanpassing van bestaande acties in de 

stad. Zo ontstond een actieve groep ‘Burgerplicht’ geleid door 3 artsen en actief 

binnen de Turkse gemeenschap. 

o Sommige activiteiten zijn gestopt of uitgedoofd, sommige gaan verder of 

worden onderzocht om verder te zetten. 

o Solidair Kookidee – planning nieuwe vzw – vanuit solidariteitsfonds – Koen en 

Guy gingen met de verantwoordelijke praten.   

 

 

B. GIFTEN 

o De fiscale aftrekbaarheid van giften aan goede doelen werd door een wettelijk 

besluit aanvang juli 2020 verhoogd van 45% naar 60%. Dit geeft VOG een kans 

naar bedrijven en naar Rotary Clubs en hun sociaal netwerk te stappen. Er zal 

een brief worden rondgestuurd aan bedrijven en clubs/leden. 

 

C. ATELJEE en CORONA 

o Werking sociale restaurants. Bij de heropstart na corona waren er weinig 

bezoekers, maar inmiddels blijkt uit het aantal maaltijden dat men terug aan 60 

% zit en dat de doelgroep terug bereikt wordt.  Poorthuis was aanvankelijk een 

moeilijk verhaal maar is nu ook weer aan het opbouwen. 

o Het jaarverslag is doorgestuurd. 

o De perstekst over de keukenvernieuwing Parnassus is nog niet opgepikt door 

de pers. 

 

D. KRAS en CORONA 

o Heropleving activiteit? Van de diensten is er één een week lang gesloten 

gebleven.  Er is door alle diensten ingezet op voedselondersteuning.  Er was 

een duidelijke stijging van vragen om hulp op dat vlak in de wijken, met name 

van mensen die niet in het reguliere circuit of in de horeca werken, maar ook 

van buitenlandse studenten.  Het viel op dat er ook meer dankbaarheid was 

voor de geleverde hulp, iets wat anders niet altijd evident is. 

o Bij de traditionele vrijwilligers behoren er veel tot de ‘risicogroep’ en dit had een 

invloed.  Maar er kwam veel tijdelijke hulp van studenten, stadsbedienden, 

buurtbewoners,… .en dit laatste had een positief effect;  het contact tussen Kras 

en de buurtgebonden werkingen is verbeterd.  Een ander positief effect is dat 

tijdens deze crisis gebleken is dat bepaalde werkwijzen op hun grenzen 

stootten en moesten herzien worden.  Een aantal van die wijzigingen zullen 

blijvend zijn.  Tot slot werd ook, door het tijdelijk onmogelijk zijn van 

verplaatsingen vastgesteld dat de logistieke kost van de voedselondersteuning 

vrij groot is.   Er was meer inzicht in het werk achter de schermen. M.b.t. de 

werkwijzen die nu in sommige werkingen in vraag worden gesteld, verwijst 

Pascal naar de vzw Toolbox, een vzw die andere vzw’s helpt bij de organisatie 

en die goed werk blijkt te leveren.  Johan van Kras ziet hierin een mogelijkheid 
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in het kader van het ‘innovatiefonds’ (zie  hieronder).  Dit kan ook nuttig zijn 

voor het traject Materiële hulp  en de vzw Kookidee.  Ateljee wijst op een eigen 

initiatief, in samenwerking met Geraarke en het OCMW,  waarbij contact werd 

opgenomen met de contactpersoon voor de sociale restaurants die voor de hele 

stad werkt met de specifieke doelgroep van ‘allochtone vrouwen’, die 

momenteel nog moeilijk bereikbaar zijn voor sociale restaurants.  In Kortrijk 

werd met brugfiguren gewerkt in het onderwijs en dit leverde goede resultaten 

op.  Sinds juni zijn quasi alle sociale activiteiten zo goed als normaal hernomen 

m.u.v. ontmoetingen.    

o Sommige diensten werden geconfronteerd met een inkomstenverlies omdat 

fondsenwerving (o.m. rommelmarkten) wegvielen  Anderzijds kwam er heel 

veel solidariteit van uit heel wat hoeken, o.m. hotels, maar ook door het ter 

beschikking stellen van camionettes (Ciac) 

o Innovatiefonds van Stad Gent : Karleen geeft een toelichting over het sociaal 

innovatiefonds Er zijn drie luiken voorzien :  

▪ Innovatieve inzet van mensen en middelen voor ondersteuning 

▪ Materiële steun als hefboom naar sociale rechten (individueel) 

▪ Materiële steun als hefboom naar beleidsparticipatie (structurele 

aanpak) 

De aanvragen moeten ingediend worden voor 30.09.2020 en de goedgekeurde 

projecten lopen tussen januari 2021 en december 2022.  De projecten worden 

voorgelegd aan een jury waarin o.m. stadsmedewerkers en 

vertegenwoordigers van de universiteit zetelen.  

o Het voorziene budget van de Krasaanvraag bedraagt  175.000€, waarvan 

120.000 € voor personeelsmiddelen, 25.000 € voor onderzoek en consultancy, 

8.000 € voor vorming vrijwilligers en 22.000 € voor werkingskosten ter 

ondersteuning van meewerkende diensten. 

o De vraag aan VOG is om als partner deel te nemen in dit verhaal, naast de 

andere partners.  Karleen en Johan geven op vraag van de raad van bestuur 

een toelichting over wat dit ‘partnerschap’ kan inhouden : 

▪ Voor het logistieke verhaal : mensen die kennis en ‘goesting’ hebben 

om een klankbord te zijn voor mogelijke innovatieve ideeën; 

▪ Vragen naar bedrijven toe : het bedrijvennetwerk van VOG en Rotary 

kunnen aanspreken. 

▪ Het gaat dus niet om financiële ondersteuning door VOG 

De Raad van bestuur is unaniem akkoord om partner te zijn.  Dit kan zowel op  

inhoudelijk vlak als om bij problemen als klankbord te kunnen fungeren, mee te 

helpen ‘denken’ als het project zou worden weerhouden. 

De voorzitter doet een oproep tot wie zich geroepen voelt :  

▪ Voor het meelezen bij het uitschrijven van het project (op korte termijn) 

: Karleen stuurt de ontwerptekst naar Yves die iemand kent die ervaring 

heeft bij de beoordeling van dit soort aanvragen 
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o Veel vrijwilligers zitten momenteel voor een groot stuk in de logistieke 

ondersteuning; door een innovatieve aanpak zal er misschien ruimte komen 

voor een ander type van vrijwilligers die ook op andere vlakken kunnen 

ingeschakeld worden.  Uit onderzoek blijkt dat er meer nood is aan sociale 

begeleiding, dat dit de mensen verder brengt dan materiële steun.  Dit vereist 

een nieuw soort vrijwilligers. Er zal gewerkt worden aan duurzame, nieuwe 

vrijwilligers van de toekomst. 

o Het innovatiefonds (zie verder) is eigenlijk complementair aan het Traject 
Materiële steun waarbij een aanwerving voor een jaar vanaf 1.10 van een 
FT-medewerker is voorzien om rond acute noden in materiële steun n.a.v. 
corona te werken – het is de bedoeling daarin ook al het aspect ‘logistieke 
ondersteuning’ onder handen te nemen; hoe dit momenteel verloopt en of dit 
voor het geheel van de Krasdiensten vlotter kan verlopen. 

Er zijn drie luiken in dat traject van 1 jaar :  

 

▪ Materiële steun voor acute noden en waarin dit kan verbeterd worden 

▪ Onderzoeken van thuisleveringen – dit bleek goed te werken en er zal 
worden nagegaan voor welke doelgroepen dit een meerwaarde kan 
hebben; 

▪ Het afstemmen, zoals al gebeurd is binnen Kras, van de doelgroepen, 
wie waar voor wat terecht kan. Tegen eind 2020 moet elke organisatie 
een visienota hebben waarin  ze deze afstemming maken en dit is een 
voorwaarde van de stad Gent om  ondersteund te worden.     

De vzw Toolbox zou hierin kunnen passen naar processen en efficiëntie toe; 
ze beschikt over veel vrijwilligers die zowel op het vlak van marketing als 
organisatorisch kunnen helpen.  Het uitgangspunt van de vzw Toolbox is 
‘gratis’ voor wat dienstverlening betreft.    

 

E. VoG en corona 

o Weinig samengekomen, rustig in de maand juli, telefonische contacten, wel 

aanvragen voor vrijwilligerswerk met doorzending, regelmatig aanbod van 

voedselresten met doorverwijzing b.v. 300 kg tomaten, resten van horeca bij 

vakantiesluiting, van startende bedrijfjes die warme maaltijden aan huis 

leveren, enz.. 

o Materiële hulp met ondersteuning van Guy, gesprekken van Guy en Koen met 

Kras, met Solidair Kookidee. 

D. Rotary en CORONA  

o Wijnweekend – Wijnse Feesten – gaan niet door. Er wordt momenteel een 

formule van ‘drive through’ onderzocht, waarbij men kan bestellen, eventueel 

ook een proefpakket, en dat de afhaling dan gebeurt op de gebruikelijke plek in 

de garage Ciac.  Er zal ook ruimer worden ingezet op wijncheques.  

o Communicatie: Voorstel om de communicatie met de Clubs terug te verhogen 

door een avond in de clubs met uitleg van de werking, de stijgende armoede 
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en nadruk op 60% fiscale giften. / Vangt mogelijks het gedeeltelijk verlies op 

van het wijnweekend. 

o Er was een rotary ‘Global Grant’ aangevraagd, maar omdat deze de 

ondersteuning van meerdere projecten betrof werd dit geweigerd door de VS 

aangezien een dergelijke grant over één project moet gaan.  Het district heeft 

daarop gereageerd met het leveren van beschermingsmateriaal (face shields 

en mondmaskers), die dienden te worden afgehaald.  Guy heeft deze 

afgehaald.  Kras geeft aan nog wel mondmaskers te kunnen gebruiken.  

o De Gentse Rotary-en Rotaractclubs vroegen een District Grant aan bij het 

district. Gent-Zuid verzond de nodige door allen ondertekende aanvraag. 

Besluit vorige RvB dit te besteden aan keukenproject Parnassus met vraag ook 

van mogelijke huur van Parnassus door clubs. 

 

E. Vzw VOG – Administratieve zetel: 

o De administratieve zetel van VOG kan niet langer behouden blijven op de 

Vlaamse Kaai.  De bestuurders gaan akkoord om in te gaan op het aanbod van 

Ateljee om het adres te wijzigen naar Getouwstraat, 11 – 9000 Gent. Dit wordt 

voor akkoord ook voorgelegd aan de Algemene Vergadering. De adreswijziging 

gaat in vanaf 16 september 2020. 

 

- 3. Financiën 

 

o Lidgelden : Henri bezorgde een overzicht van de betaalde lidgelden. Er werd 

met enkele mensen een laatste contact opgenomen. Door Koen en Karleen. 

Enkel de betalende leden worden uitgenodigd op de Algemene Vergadering. 

Op de algemene vergadering wordt een verlenging van het bedrag van 10€ als 

jaarlijks lidgeld voorgesteld. 

o Henri bereidde de jaarrekening 2019 voor en het budget 2020. Hij geeft aan dat 

we voor een aantal uitgaveposten aanzienlijk lager zitten dan vorig jaar rond 

deze tijd.  Vanuit Kras wordt erop gewezen dat de diensten konden putten uit 

extra coronafondsen en fondsen van de KBS.  Omdat de diensten nog niet 

weten hoeveel ze zullen moeten bewijzen voor deze fondsen maken ze deze 

facturen momenteel nog niet over aan het VOG.  Er waren ook minder 

vervoerkosten in coronatijden.  Het VOG heeft 7.262 € uitgegeven aan 

beschermingsmateriaal.      In het budget voorzien we een tweede opname van 

het KBS fonds voor 10.000 euro.  Voor deze tweede opvraging is er nog tijd tot 

einde jaar. De inkomsten liggen in 2020 een stuk hoger dan in 2019 o.m. door 

dit KBS coronafonds en het corona fonds van de Rotary.  Dit laat het VOG toe 

met een budget van +/- 80.000 € te blijven werken voor 2020.  Het overzicht 

van de rekeningen is in voorbereiding. 

o KBS-Fonds Vrienden van VOG: 

▪ Tijdens Corona kregen meerdere Krasdiensten én ook VOG een 

Corona-steun van 10.000€ op voorlegging van een of meerdere 
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projecten. Aan die steun werd een verplichte evaluatie gekoppeld in 

september. Koen vulde de evaluatie in en zond die door op 15.09.2020. 

▪ Een tweede jaarevaluatie wordt verwacht in december. 

▪ Stand KBS rekening Fonds Vrienden van VOG – stand op donderdag 

10.09.2020 = 27.734,57 Hiervan werd al 16.000€ in een eerste 

opvraging overgemaakt aan VOG. 

 

- 4. Aanvragen ondersteuning 

 

KRAS  

 

o Johan Witters bezorgde vooraf enkele Facturen en aanvragen voor een 

totaalbedrag van 3.397,79 € 

▪ Atita - verpakkingsmateriaal voeding(Bloemekenswijk) : 169,20 € 

▪ Schollaert - vrachtwagen voedselbank (Geraarke vzw) : 643,50 € 

▪ Dockx  - bestelwagen voedselbank (Geraarke vzw) : 450,29 € 

▪ Caruur - bestelwagen voedselbank (vzw SIVI) : 522.72 € 

▪ De Swaef - vervoer voedselbank (Sociale dienst open plaats : 718,99 € 

▪ OCMW Gent - warme maaltijden : 893,09 €* 

(*) Kras kreeg 2 facturen van OCMW voor de maaltijden die in Corona aan huis 

werden geleverd aan lage kostprijs. Er was namelijk akkoord om voor bepaalde 

gezinnen die lage kostprijs te laten factureren aan Kras. VOG betaalt deze 

facturen terug aan KRAS 

De Raad van bestuur keurt deze aanvragen goed. 

Er zijn ook nog 2 offertes voor de VZW Open Plaats voor minder dan 300 €. De 

Raad van bestuur keurt deze goed. 

 

o Eric Dierickx van De Zuidpoort stelde een vraag per mail voor toekomstige 

vernieuwing van de keuken van De Zuidpoort. VOG keurde een tweetal jaar 

geleden een aanpassing van die keuken goed maar deze werd nooit 

gerealiseerd, dus ook niet financieel ondersteund.  De Raad van bestuur is 

akkoord en vraagt om de facturen door te geven via Kras.  De Raad van bestuur 

gaat eveneens in op de vraag om ook eens te vergaderen in de Zuidpoort. 
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ATELJEE  

 

 

o Ateljee is gestart met de vernieuwing van de keuken van Parnassus. Hierrond 
werd door Ateljee een persbericht gelanceerd over de steun van VOG. 
(doorgezonden naar de bestuursleden) Dit persbericht verscheen op de 
facebookpagina van VOG en werd doorgezonden naar de RClubs, maar werd 
nog niet opgepikt door de pers.  

o Er werd in vorige besluiten al goedkeuring gegeven voor een totaal van 30.000 
euro, oa. bekomen door de district-grant van de zes Gentse Clubs 

o Te voorziene eindfactuur: 

Offertes van 61.105,73€ en 41.365,90€ - Belangrijk maar tegelijk ook een kans 
voor Ateljee, verbonden aan deze bizarre tijd.  De voorschotfactuur is er en 
wordt overgemaakt.  De eindfactuur volgt. De totaalprijs bedraagt 42.768,55 €.  

 

o Ateljee (Tom) geeft een korte presentatie over een volgend project dat in de 
pipeline zit, met name de verhuis van het sociaal restaurant Kaaihuis dat nu 
aan de Vlaamsekaai zat, samen met een winkel, naar het bedrijvencentrum De 
Punt.  Deze verhuis is voorzien tegen 2021.  Kras vraagt of er eventueel 
werktafels kunnen worden overgenomen n.a.v. de sluiting van het Kaaihuis en 
de herinrichting van Parnassus.  Tom (Ateljee) vraagt dit na.  

o Hij geeft aan dat de onderhandelingen met de Redemptoristenkerk zijn 
afgesprongen omdat dit als bestemming ‘opleiding’ kreeg i.p.v. restaurant. 

 

- 5. VOORBEREIDING ALGEMENE VERGADERING VAN DE VZW 

o De vergadering werd meerdere keren uitgesteld in de hoop toch fysisch te 
kunnen vergaderen. De maximale termijn komt echter in het gedrang. 

o Een Koninklijk Besluit van  9 april laat toe om uitzonderlijk een schriftelijke 
digitale vergadering te organiseren. Dit werd door enkele bestuurders al 
voorbereid. Er wordt een brief-uitnodiging met agenda, bijlagen en dadelijk 
terug te zenden stemformulier voorgelegd. 

o Deze uitnodiging en documenten zullen dadelijk na de raad van bestuur naar 
alle betalende leden worden doorgezonden. 

o De aanwezige bestuurders gaan akkoord en bekrachtigen deze eenmalige 
werkwijze van schriftelijke digitale Algemene Vergadering. 

o In de bijlagen van de Algemene Vergadering wordt ook de lijst van leden en 
bestuurders toegevoegd samen met jaarrekening, budget, adreswijziging. 

 

- 6. Bestuurders en leden vzw: 

o Bert Quintelier is ontslagnemend als bestuurder.   

o Nieuwe leden: Tom Wauters, Algemeen Directeur vzw Ateljee 
tom.wauters@ateljeevzw.be Marc Rogiers RC Gent-Prinsenhof 

mailto:tom.wauters@ateljeevzw.be
mailto:tom.wauters@ateljeevzw.be
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rogiersm@icloud.com Maarten Devreese Rotaract Prinsenhof 
maartendevreese@hotmail.com 

o Nieuwe bestuurders: Tom Wauters, Marc Rogiers en Maarten Devreese 

o Er wordt voorgesteld op de Algemene Vergadering àlle bestuurders te 
herbenoemen voor termijn van drie jaar.   

 

- 7. ACTIES – To Do 

 

o Wegens het late uur wordt dit agendapunt uitgesteld naar de volgende raad van 

bestuur.  Er wordt opgemerkt dat de Warmste Week van Music for Life niet 
meer doorgaat dit jaar, maar vervangen wordt door een alternatief waarbij het 
niet gaat om de financiering van initiatieven, maar om het aanbieden van 
vrijwilligers.  

 

- 8. Bedrijven 

o Bakkerij Aernoudt – 17 bakkerijen – deed gift van 1.000 euro uit hun actie 
‘plastiek zakjes voortaan 0,10€’ – VOG daarbij 1 van de zes gesteunde goede 
doelen. Met Aernoudt is ook een wekelijkse gratis levering aan krasdienst 
Toontje afgesproken, die loopt vlot.  Er was ook een aanbod van een palet 
hondenvoeding en een firma heeft tomaten aangeboden. 

o Naar bedrijven kan een schriftelijke digitale actie gevoerd worden voor 
bekomen van 60% fiscaal aftrekbare giften – sociaal netwerk Rotary?? 

 

- 9. Contacten 

o De voedselbank van Oost-Vlaanderen heeft een nieuwe directeur – Paul 
Demedts vervangt Denis Vyncke.  De twee afdelingen worden geleid door 
Christian Du Four (EU-voeding) en Jean-Marie Mortier (bedrijven en vers). 
Jean-Marie is ook afgevaardigde bestuurder. Afgevaardigde Bestuurder voor 
Belgische Federatie van voedselbanken is Jef Mottar (lid van Probus Gent-
Zuid). Koen en Guy hebben een eerste afspraak met Paul Demedts en JM 
Mortier.  

o Koen en Guy hadden een gesprek met Carolien Patyn op 28 augustus rond het 
solidair Kookidee en hebben een verdere afspraak op 8 oktober.   Carolien 
Patyn, een medewerkster van de stad Gent wil een vzw oprichten die structuur 
geeft aan het initiatief dat spontaan ontstond in deze coronatijden om mensen 
samen te brengen die graag koken.  Er werd op verschillende plaatsen gekookt 
en de maaltijden (9.000-tal) werden gratis uitgedeeld in de buurt.   Het opzetten 
van een vzw-structuur zou toelaten om ook te kunnen delen in de 
fondsenstroom en dit is noodzakelijk omdat een dergelijk initiatief al snel een 
50.000 € per jaar vergt.   Binnen VOG worden vragen gesteld naar de 
opportuniteit van het bestendigen van dit initiatief.  Zo zullen inmiddels al 
verschillende van deze vrijwilligers terug aan het werk zijn.  De vraag wordt 
gesteld of het nodig is om iets nieuws op te zetten dan wel of het beter is om 
deze vrijwillige inzet te verdelen onder bestaande werkingen.  Op de volgende 
vergadering zal er ook iemand van het OCMW bij zijn.    Verder wordt ook de 
vraag gesteld of men er mag van uitgaan dat de noden die in de coronaperiode 

mailto:rogiersm@icloud.com
mailto:rogiersm@icloud.com
mailto:maartendevreese@hotmail.com
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aanwezig zijn, er ook nog – in dezelfde mate – zullen zijn in een normale 
periode.  C. Pattyn werd door de stad aangesteld als meter voor Kookidee en 
ze gaat ervoor.  Er wordt opgemerkt dat warme maaltijden ook al in het traject 
Materiële steun zitten.  

Naar VOG toe wordt de vraag gesteld of we willen meestappen in dit verhaal 
en er is daarbij vooral interesse in ons systeem van maaltijdbonnen die dan 
zouden kunnen gebruikt worden om die maaltijden te betalen.   

De Raad van bestuur beslist om op de voorziene vergadering in oktober vooral 
te gaan luisteren en aan te geven dat als Kookidee iets nodig heeft dat ze dan 
met hun vraag bij VOG kunnen aankloppen.  VOG kan daarbij een rol van 
raadgever opnemen waarbij we er kunnen op wijzen dat ze misschien de noden 
niet correct inschatten, wegens teveel afgestemd op de huidige coronaperiode.  
De vraag wordt gesteld of ze sinds de heropening van de sociale restaurants 
zijn blijven koken.  Tot slot wijst de voorzitter erop dat deze op te richten VZW 
Kookidee ook in concurrentie kan komen met enkele start-ups die in het Gentse 
betaalbare maaltijden willen aanbieden. 

o Guy en Koen hadden een samenkomst met Karleen rond de deelname en 
aanvraag van Kras in het innovatiefonds van de stad en de vraag naar 
partnership aan VOG (zie boven). 

o Guy en Koen plannen een afspraak met Koen Geirnaert coördinator 
armoedebestrijding. Te bespreken o.a.: werking en acties VOG, 
vervoersproblematiek, babyvoeding, soepidee, kookidee solidair, 
maaltijdbonnen in OCMW-Restaurants 

 

10. Data volgende vergaderingen 

▪ 22 oktober, 23 november en 15 december 

 

11. Varia en Rondvraag 

  

 

Einde vergadering : 22u00 

 

 

Marc Rogiers 

Secretaris 


